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Protokół Nr XVII 

z XVII sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 27 sierpnia 2020 r. 

 

XVII sesja odbyła się  w dniu 27 sierpnia 2020 w Urzędzie Gminy Wąwolnica -siedziba 

tymczasowa w Nałęczowie, ul. Spółdzielcza 17. 

 

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2020 o godz. 12:10, a zakończono o godz. 14:39 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca powitała zebranych, następnie poinformowała, że sesja jest nagrywana. 

Nagranie zostanie udostępnione w BIP i na stronie Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca otworzyła XVII sesję Rady Gminy. 

W oparciu o listę obecności Przewodnicząca stwierdziła, że na sali obecnych jest 11 z 15 

radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania uchwał. Radni potwierdzili 

kworum za pomocą tabletów. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyńska 

7. Paulina Marczak 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Katarzyna Skoczek 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

Przewodnicząca stwierdziła, że sesja została zwołana prawidłowo.  

 

W sesji ponadto udział wzięli: Sekretarz, Skarbnik, Radca Prawny, Insp. d.s obsługi Biura 

Rady Gminy - protokolant, Informatyk.  

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad XVII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęły dodatkowe dwie uchwały, które były omawiane 

oraz opiniowane na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Uchwały te zostały 

wprowadzone do programu. Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie Sesji. 
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2. Przyjęcie porządku obrad  XVII  Sesji  Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji  Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Przedstawienie protokołu z kontroli Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wąwolnicy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2020  rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej, dz. 271/5 w Wąwolnicy, stanowiącej własność Gminy Wąwolnica.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej, dz. 941 w Bartłomiejowicach, stanowiącej własność Gminy Wąwolnica 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Wójta Gminy 

Wąwolnica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania  skargi według właściwości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli jednostek 

oświatowych na terenie Gminy Wąwolnica. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie sesji. 

Radni nie zgłosili propozycji zmian, wobec tego Przewodnicząca przystąpiła  

do przeprowadzenia głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XVII Sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 
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NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przedstawiony  porządek obrad XVII sesji Rady Gminy Wąwolnica został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy. 

 

Protokół Radni otrzymali na tablety. Do wczoraj nie wpłynęły żadne uwagi. 

Przewodnicząca zapytała, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu. Wobec braku uwag, 

Przewodnicząca przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca oddała głos Sekretarzowi, który w imieniu Wójta przedstawił sprawozdanie  

z okresu międzysesyjnego./7:26/ 

 

Ad 5. Przedstawienie protokołu z kontroli Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wąwolnicy. 

Przewodnicząca oddała głos Radnej Aleksandrze Bukale - Przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej, która przedstawiła protokół z przeprowadzonej kontroli w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej w Wąwolnicy. Zapoznała również Radę Gminy ze stanowiskiem Kierownika 

Zakładu, w którym odniósł  się do zarzutów zawartych w protokole pokontrolnym./23:41/ 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach, został on poddany opiniowaniu podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu/…/ i Komisji Spraw Społecznych /…/. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię  Komisji.  

Przewodnicząca wspólnych obrad komisji Dorota Kolibska poinformowała, że obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. 
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Przewodnicząca otworzyła  dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji brak. 

 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję. Odczytała projekt uchwały, następnie poddała go pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Tomaszewska 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała  Nr XVII/113/20 w sprawie  zmian w budżecie 

Gminy Wąwolnica na 2020 rok została podjęta. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2020 rok. 
 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu  komisji.  

Przewodnicząca zwróciła się o przedstawienie opinii przez  Przewodniczącą wspólnego 

posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia poinformowała, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie. Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję , odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 
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NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/114/20 w sprawie  zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej na 2020  rok została podjęta. 

O godz. 12.43 Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach. 

O godz. 13.05 Przewodnicząca wznowiła obrady XVII sesji. W wyniku sprawdzenia kworum 

potwierdziła obecność 11 radnych. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej, dz. 271/5 w Wąwolnicy, stanowiącej własność Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Budżetu/…/ i Komisji Spraw Społecznych/…/ 

 

Przewodnicząca poprosiła  Przewodniczącą wspólnego posiedzenia komisji o przedstawienie 

opinii. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji Dorota Kolibska przekazała, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Radna E. Tomaszewska, nawiązała do kiedyś funkcjonujących procedur, zgodnie z którymi, 

jeżeli w danym sołectwie jest sprzedawana nieruchomość, to dobrze jest zapytać 

mieszkańców co, o tym sądzą. Czy była taka opinia mieszkańców i czy były zapytania,  

po to jest żeby potem nie było nieporozumień. Mieszkańcy powinni o tym wiedzieć. 

Przewodnicząca przypomniała, że jest to działka w Wąwolnicy. 

Radna E. Tomaszewska stwierdziła, że jej pytanie dotyczy kolejnego punktu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję. Odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej,  

dz. 271/5 w Wąwolnicy, stanowiącej własność Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca poprosiła  Przewodniczącą wspólnego posiedzenia komisji o przedstawienie 

opinii. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji Dorota Kolibska przekazała, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/115/20 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości zabudowanej, dz. 271/5 w Wąwolnicy, stanowiącej własność Gminy 

Wąwolnica  została podjęta. /41:49/ 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej, dz. 941 w Bartłomiejowicach, stanowiącej własność Gminy Wąwolnica 
 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały został przekazany radnym w materiałach, 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej/…/ i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały 

Głos zabrał Radny Rafał Woś, stwierdził, że było pismo od mieszkańca, było to omawiane  

na komisji i sesji. 

Innych głosów w dyskusji brak. 

Wobec wyczerpania tematu Przewodnicząca zamknęła dyskusję i przeszła do 

przeprowadzenia głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, dz. 

941 w Bartłomiejowicach, stanowiącej własność Gminy Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/116/20 w sprawie  wyrażenia zgody  

na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, dz. 941 w Bartłomiejowicach, stanowiącej własność 

Gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Wójta Gminy 

Wąwolnica. 
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Do Rady Gminy wpłynęła skarga i pismo o charakterze skargi na działalność  Wójta Gminy 

Wąwolnica. Skargę i pismo  radni otrzymali, były one analizowane przez komisję Skarg 

Wniosków i Petycji. Komisja wypracowała projekt uchwały wraz z opinią z której treścią 

zostali radni zapoznani podczas wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu /…/ i Komisji 

Spraw Społecznych/…/. Obie komisje opiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię Przewodniczącą wspólnego posiedzenia. 

Przewodnicząca stwierdziła, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos zabrał Radny D. Guzek, który poinformował, że zgodnie z tym, o czym mówił Sekretarz 

w dniu wczorajszym został położony asfalt na drodze powiatowej i gminnej w kierunku stacji. 

Została również utwardzona tłuczniem droga gminna koło skarżącego. 

Wobec braku innych głosów, Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały 

a następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Wójta Gminy Wąwolnica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/117/20 w sprawie rozpatrzenia skarg na 

działalność Wójta Gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Do Rady Gminy wpłynęła skarga mieszkańca na pracownika Urzędu  Gminy Wąwolnica. 

Skargę Radni otrzymali. Skarga była analizowana przez komisję Skarg Wniosków i Petycji. 

Komisja wypracowała projekt uchwały wraz z opinią z której treścią zostali Radni zapoznani 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu /…/ i Komisji Spraw Społecznych/…/. Obie 

komisje opiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca poprosiła o opinię Przewodniczącą  

obu komisji. 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia poinformowała, że projekt uchwały w tej sprawie 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Głosów w dyskusji brak.  
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Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały a następnie poddała go pod 

głosowane.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/118/20 w sprawie przekazania  skargi 

według właściwości  została podjęta. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli jednostek 

oświatowych na terenie Gminy Wąwolnica. 

Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem o kontrol w placówkach oświatowych,  w oparciu 

o wniosek został przygotowany projekt uchwały który następnie został przekazany  

do zaopiniowania przez Komisję budżetu/…/  i Komisję Spraw Społecznych /…/. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię Komisji. 

Przewodnicząca wspólnych obrad stwierdziła, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Radni nie zabrali głosu. Wobec tego Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt 

uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli jednostek oświatowych  

na terenie Gminy Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/119/20 w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli jednostek oświatowych na terenie Gminy Wąwolnica została podjęta. 
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O godz. 13.40 Przewodnicząca zarządziła  przerwę w obradach, które wznowiła o godz. 

13.54. 

Po potwierdzeniu kworum stwierdziła, że na sali obrad znajduje się  11 radnych . 

Przewodnicząca powitała Przewodniczącego Wspólnoty Gruntowej Wsi Wąwolnica  

i Zarzeka.  

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość,  

na czas oznaczony do 3 lat. 
 

Projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach, był on również opiniowany przez Komisję 

Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia stwierdziła, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, 

następnie przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość,  

na czas oznaczony do 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/120/20 w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat. została podjęta. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie. 

Projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach, był on również opiniowany przez Komisję 

Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych/…/. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia na prośbę Przewodniczącej Rady stwierdziła, 

że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.    
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt 

uchwały następnie poddała go pod głosowanie.                                                                                                       

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Adam Bieniek, Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  Nr XVII/121/20 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Lublinie została podjęta. 

 

Ad.15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja ani 

żadne zapytanie na piśmie. 

 

Ad. 16. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodnicząca poinformowała, że wszelkie wnioski były rozpatrywane na bieżąco. 

Przewodnicząca udzieliła głosu Przewodniczącemu Zarządu Wspólnoty Gruntowej Wsi 

Wąwolnica i Zarzeka, /1:53/, który przedstawił aktualną sytuację jaka panuje teraz  

we Wspólnocie i jakie plany obecny Zarząd ma na przyszłość, w tym przekazanie gruntów  

na potrzeby sołectw. W związku z trudną sytuacją finansową  Przewodniczący Wspólnoty 

zwrócił się do Rady o udzielenie pożyczki do końca 2021 roku na pokrycie zobowiązań 

Wspólnoty. Mowa o kwocie ok. 10,5 tys. zł. Została zaktualizowana lista członków. 

Planowane jest zebranie wspólnotowe, na którym będzie można podjąć stosowne uchwały, 

pozwalające na rozwiązanie szkodliwych umów dzierżawy i podpisania nowych być może 

korzystniejszych, żeby zwrócić gminie pożyczone pieniądze. Zarząd chciałby podjąć kroki 

zmierzające do rozwiązania tej trudnej sytuacji i zakończyć spory we wspólnocie. 

Głos zabrała Pani Skarbnik, która stwierdziła, że jeżeli wpłynie oficjalne pismo, to będziemy 

je rozpatrywali pod względem prawnym. Do tej pory nie udzielaliśmy takich pożyczek 

podmiotom innym, niż Instytucjom Pożytku Publicznego.  

Przewodniczący nawiązał do zapisów w ustawie oraz w statucie dotyczących nadzoru nad 

spółką sprawowanego przez Wójta Gminy Wąwolnica. 
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Radna E. Tomaszewska poruszyła temat pieniędzy jakie gmina otrzymała z Funduszu 

Inicjatyw Lokalnych kwotę 618 tys. 162 zł.  W imieniu mieszkańców pytała, na co władze 

planują wydać te pieniądze. Czy będzie to inwestycja dla całej Gminy czy rozdzielone  

na poszczególne sołectwa. Jakie zostały podjęte decyzje w tej kwestii. 

Sekretarz udzielił odpowiedzi, pieniądze jeszcze nie dotarły na konto gminy, maja być, 

Sekretarz zwrócił uwagę na fakt, że obecnie są realizowane ważne i kosztowne inwestycje  

i te pieniądze na pewno się przydadzą. Obecnie już posiłkujemy się pożyczkami – dziś 

podjęta uchwała, dlatego pieniądze zostaną przeznaczone na już realizowane i planowane  

inwestycje. O szczegółach będziemy rozmawiać, gdy już te pieniądze otrzymamy, na dzień 

dzisiejszy nie ma ich na koncie gminy. 

Radna zwróciła uwagę odnośnie braku publikowania informacji o sesjach w internecie, 

zarzuciła, że pojawiło się za późno. Zwróciła uwagę, że na jej uchwale nie było podpisu 

mecenasa. 

Poprosiła również o informację odnośnie wpływów z targowicy ściąganych przez  Zakład 

Gospodarki Komunalnej. Czy sensowniej jest korzystać z tej formy czy lepiej wydzierżawić.  

Odnośnie informacji o terminie sesji odpowiedzi udzieliła Joanna Paciejewska Insp. ds. 

obsługi Biura Rady Gminy, wyjaśniła, że na stronie głównej, po prawej stronie  w zakładce 

Rada Gminy są informacje o terminach sesji. Zawiadomienie o terminie sesji pojawiło się 

20.08.2020 r. Zawiadomienie o sesji na głównej stronie pojawiło się wczoraj, ponieważ 

ogłoszenie było zamieszczane przez zewnętrzną firmę. 

W odniesieniu  do targowicy odpowiedzi udzieliła Skarbnik, są to wpływy od 500 – 700 zł 

tygodniowo. 

W odniesieniu do projektów uchwał, uchwały były konsultowane, natomiast zamieszczone 

zostały jeszcze bez fizycznego podpisu, Przewodnicząca Rady ma już z podpisami. 

Radny D. Guzek zadał pytanie odnośnie wyrażania zgód mieszkańców działek 

przylegających do drogi przez las w Łopatkach. 

Sekretarz wyjaśnił, jak już była mowa podczas komisji, że mniej więcej połowa właścicieli 

wyraziła już zgodę, połowa jeszcze nie. Są informacje o spadkobiercach, do niektórych 

zostały wysłane pisma , które nie zostały jeszcze odesłane. Sprawa jest w toku. Ze względu  

na ochronę danych osobowych nie jest to takie proste, są trudności w uzyskaniu danych 

adresowych, choć odcinek nie jest długi to jest wielu właścicieli bo działeczki są wąskie.  

Radny B. Rukasz zwrócił się z wnioskiem, żeby urzędnicy gminni zajęli się sprawą barierek  

na ul Kębelskiej od rozwidlenia do torów. Chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców, jest tam 

głęboki rów. Jeżeli nie barierki, to może należy poszukać innego rozwiązania 

architektonicznego, żeby poprawić bezpieczeństwo ten rów nie był taki głęboki.   

Radny pytał również o gospodarstwo zlokalizowane przy stawiku przy oczyszczalni ścieków, 

gospodarstwo przylega do działki targowicy, chodzi o to, żeby ktoś tego nie zasiedział.  

 

Radny przedstawił również propozycję umiejscowienia PSZOK – u w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej, co ułatwi monitorowanie przez pracowników ZGK placu i tego, co jest tam 

wrzucane. Lokalizacja w Zawadzie sprzyja wrzucaniu różnych chemikaliów, farb itp. 

Wówczas ludzie narzekają na odór. 
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Radny odniósł się również do prośby Przewodniczącego Zarządu Wspólnoty, uważa,  

należy wspomóc nowy Zarząd Wspólnoty, jeżeli chcemy to wyjaśnić i doprowadzić do końca. 

 

Sekretarz odpowiedział, w odniesieniu do tematu barierek, że jest to droga powiatowa. 

Występowali do Powiatowego Zarządu Dróg, i z odpowiedzi wynikało, że nie ma tam 

zagrożenia. W związku z planowanymi rozmowami z Dyrekcją Dróg Powiatowych odnośnie 

przyszłych inwestycji zostanie poruszony również ten temat. 

Odnośnie gospodarstwa przy stawiku, zostanie sprawdzona ta nieruchomość. 

PSZOK na terenie Zakładu Gospodarki Komunalnej – na terenie oczyszczalni ścieków nie 

możemy zlokalizować PSZK- z uwagi na realizowań inwestycję finansowaną w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego i ten teren jest 

przeznaczony tylko i wyłącznie pod oczyszczalnię ścieków i kwestie związane  

z oczyszczaniem ścieków. Nie możemy tam wprowadzać żadnych towarzyszących urządzeń 

ani zakresów do jakich byłby ten plac służyć. Cały czas trwają rozważania a jakim miejscu 

można by ten Punk Selektywnej Zbiórki Odpadów zlokalizować. 

Natomiast, to że PSZOK jest na Zawadzie nie świadczy że przywożone tam są rzeczy wtedy 

gdy ktoś chce, są wyznaczone terminy i rodzaj odpadów, które tam się kwalifikują. 

Chemikalia tam nie są przyjmowane. Zakład Gospodarki zrezygnował z przyjmowania tych 

odpadów. Pilnują tego za kwotę trochę niższą pracownicy firmy, która wywozi nieczystości  

z naszej Gminy. Jest to pod nadzorem, gdzie by to nie było. 

Odnośnie wsparcia Zarządu Wspólnoty, to jak Zarząd wystąpi z pismem do Rady Gminy   

do Pana Wójta, to Wójt przygotuje stanowisko, które przedstawi Radzie. Chcą wspierać 

działania, jakie prowadzi Zarząd. 

Przewodnicząca poprosiła o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą  

o wykoszenie poboczy. Zbliżają się uroczystości, należy o to zadbać. Kolejna sprawa dotyczy 

oświetlenia w Łąkach, kiedy mija termin wykonania dokumentacji na to oświetlenie. 

Sekretarz odpowiedział, że odnośnie wykoszenia poboczy zwrócimy się do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Puławach. Natomiast termin dokumentacji prawdopodobnie do końca roku, 

nie dłużej. 

 

Ad. 17. Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu programu obrad, Przewodnicząca o godz. 14.39 zamknęła obrady XVII sesji 

Rady Gminy. 

 

……………………………………..    …………………………………… 
     Insp. d.s obsługi Rady Gminy        Przewodnicząca 

            Protokolant                                                                                                             Rady Gminy Wąwolnica 

 

 

 

  

 

 

 


